
Zápisnica č. 7/2010 
z  rokovania Kolégia rektora STU dňa 28. 6. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Ján Kalužný, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Ján Šajbidor (prodekan 
FCHPT), Ľudovít Molnár, Alojz Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, 
Branislav Somora (prodekan FA), Jozef Peterka (prodekan MTF), Vladimír 
Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomní:  Dušan Petráš, Pavel Timár 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2. Štrukturálne fondy, projekty Kočovce, Gabčíkovo, Vyhne, Banská Štiavnica a Trnava 

(pror. Janíček) 
3. Priebežná správa o činnosti ÚZ MMC STU (pror. Janíček) 
4. Letná univerzita pre stredoškolákov – aktuálny stav prípravy (pror. Petráš) 
5. QAS na STU – vyhodnotenie a stratégia na roky 2010 – 2012 (pror. Finka) 
6. Vyhodnotenie Študentskej vedeckej konferencie na univerzite (pror. Kalužný) 
7. Podpora elektronického vydávania časopisov STU (pror. Redhammer, pror. Petráš) 
8. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2) Štrukturálne fondy, projekty Kočovce, Gabčíkovo, Vyhne, Banská Štiavnica a Trnava 

(pror. Janíček) 
3) Priebežná správa o činnosti ÚZ MMC STU (pror. Janíček) 
4) Letná univerzita pre stredoškolákov – aktuálny stav prípravy (pror. Petráš) 
5) QAS na STU – vyhodnotenie a stratégia na roky 2010 – 2012 (pror. Finka) 
6) Vyhodnotenie Študentskej vedeckej konferencie na univerzite (pror. Kalužný) 
7) Podpora elektronického vydávania časopisov STU (pror. Redhammer, pror. Petráš) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/6/2010  FCHPT a SjF má splnenú MtF nie 
 
 
K bodu 1 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Preložil na rokovanie KR STU informáciu o  aktuálnom stave prác na stavbe 

FIIT za účasti podpredsedu Vlády SR a ministra školstva SR a o stave prác 
na FIIT 

 
Stanovisko KR STU č. 1/7/2010  
KR STU berie na vedomie informácie o stave výstavby novej budovy FIIT STU. 
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K bodu 2 Štrukturálne fondy a ich zabezpečenie z pohľadu ÚTIČ  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Pror. Janíček predniesol komentár k materiálu Štrukturálne fondy a ich 

zabezpečenie z pohľadu ÚITČ. Jedná sa o projekty STU - Kočovce, 
Gabčíkovo, Vyhne, Banská Štiavnica a Trnava. Vedenie STU rozhodlo, že 
prípadné neoprávnené výdavky v týchto projektoch padajú na vrub 
príslušných súčastí STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/7/2010  
KR STU berie na vedomie informácie o projektoch Štrukturálnych fondov a ich zabezpečenie 
z pohľadu ÚITČ - jedná sa o projekty STU - Kočovce, Gabčíkovo, Vyhne, Banská Štiavnica 
a Trnava. 
 
 
K bodu 3 Priebežná správa o činnosti ÚZ MMC STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil na rokovanie písomný materiál o súčasnej situácii v MMC STU. 

Informoval o pripomienkach, ktoré sa objavili k činnosti MMC a spôsobe ich 
riešenia. Vyzval dekanov fakúlt na užšiu spoluprácu s MMC a k využívaniu 
tohto potenciálu, ktorý tu máme. 

Dekan SvF  
STU Kopáčik: 

Uviedol, že SvF STU pozýva MMC na všetky významné akcie, ktoré sa na 
tejto fakulte dejú a pripravujú v spolupráci s MMC aj propagačné CD 
o fakulte. 

Dekan SjF  
STU Šooš: 

Posťažoval sa, že napriek tomu, že dostatočne včas avizujú smerom na MMC 
konanie akcií nie vždy boli redaktori a kameramani z MMC na týchto akciách 
prítomní. 

Pror. Finka: Informoval, že MtF STU a Ústav manažmentu STU požiadali MMC 
o spracovanie informačných materiálov. 

Pror. Janíček: Požiadal dekanov fakúlt, aby príslušné žiadosti smerujúce na MMC posielali 
vždy na vedomie aj jemu. Ďalej uviedol, že do konca augusta 2010 by mali 
byť vyriešené všetky náležitosti súvisiace s dodávkou 40 veľkoplošných 
obrazoviek Samsung na jednotlivé súčasti STU. Na nich bude kontinuálne 
bežať vysielanie MMC STU. 

Rektor Báleš: Uviedol, že mal možnosť sledovať vysielanie tejto našej televízie a najnovšie 
relácie tam boli z mesiaca máj 2010 a tiež uviedol výhrady k skladbe 
vysielaných relácií. 

Juraj Česelský: Uviedol, že sa nachádzame v skúškovom období a relácie sú tak trochu tomu 
aj prispôsobené. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/7/2010  
KR STU berie na vedomie priebežnú správu o činnosti ÚZ MMC STU. 
 
 
K bodu 4 Letná univerzita pre stredoškolákov – aktuálny stav prípravy 

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Písomný materiál prezentoval pror. Redhammer, obsahuje všetky aktuálne 
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informácie o príprave tohto podujatia vrátane programu na jednotlivé dni.  
Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Poukázal na potrebu realizovať širšie spektrum aktivít zameraných na 
získanie záujemcov o štúdium. 

Rektor Báleš: Uviedol, že má pozitívne odozvy na túto akciu nielen z viacerých fakúlt STU 
ale aj zo stredných škôl a študentov, ktorí túto akciu absolvovali. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/7/2010  
KR STU berie na vedomie informácie o aktuálnom stave prípravy Letnej univerziády pre 
stredoškolákov a ukladá dekanom fakúlt realizovať všetky úlohy vyplývajúce z doručeného 
písomného materiálu. 
 
 
K bodu 5 QAS na STU – vyhodnotenie a stratégia na roky 2010 – 2012 

(pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložený písomný materiál je vlastne odpočtom úloh schválených cca pred 

3 rokmi. Základnou úlohou materiálu je profesionalizácia manažérskych 
činností na všetkých stupňoch riadenia univerzity. V oblasti manažmentu 
kvality boli urobené niektoré kroky, ale stále je to málo a z toho vychádzajú aj 
úlohy deklarované v písomnom materiáli. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/7/2010  
KR STU schvaľuje materiál „QAS na STU – vyhodnotenie a stratégia na roky 2010 – 2012“ 
bez pripomienok. 
 
 
K bodu 6 Vyhodnotenie Študentskej vedeckej konferencie na univerzite 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomnú správu a komentoval jej obsah. Na STU prebehol 2. ročník 

ŠVK, konštatoval mierny pokles študentov s aktívnou účasťou. Podľa 
informácií od komisií bola úroveň prác dobrá. Navrhol vo vybraných 
odboroch realizovať túto akciu na celoslovenskej úrovni, čo by prispelo aj 
k propagácii Ing. štúdia na STU. Zdôraznil význam aktivity ako celku a 
osobitne celouniverzitných sekcií predovšetkým pre medzifakultnú 
spoluprácu. 

Pror. Janíček: Osobne sa zúčastnil na ŠVK a potvrdil veľmi dobrú úroveň prípravy celej 
akcie ako aj prednesených prác. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Poukázal na existenciu aj iných foriem ako poznáme z STU a nastolil otázku, 
či doterajšie formy nie sú už prežité. Je potrebné smerovať predovšetkým 
k väčšej otvorenosti prezentačného podujatia pre verejnosť. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Navrhol spojiť túto aktivitu s návštevou a prednáškami významných 
svetových osobností v jednotlivých odboroch. Tieto myšlienky podporil  
rektor STU Báleš. 

 
Stanovisko KR STU č. 5/7/2010  
KR STU berie na vedomie materiál „Vyhodnotenie ŠVK na STU“. 
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K bodu 7 Podpora elektronického vydávania časopisov STU (pror. 
Redhammer, pror. Petráš) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Úvodné vysvetlenie podal prorektor Redhammer. Zdôraznil význam 
navrhovanej podpory zvýšenia impaktu publikovaných vedeckých článkov. 
Uviedol podrobnosti o počte článkov ako aj o výške finančnej podpory. 

Dekan SvF  
STU Kopáčik: 

Vyjadril predloženému materiálu podporu. Vzniesol otázku, ako je to 
s ostatnými publikáciami, okrem časopisov. Dekan FIIT STU Molnár tiež 
podporil túto aktivitu. 

Prodekan MtF  
STU Peterka: 

Poukázal na vypadnutie časopisu MtF STU zo zoznamu, ktorý je v materiáli 
uvedený. Aktivitu ako takú podporuje. Prorektor Redhammer odpovedal na 
položené otázky. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/7/2010  
KR STU súhlasí s podporou elektronického vydávania časopisov STU podľa predloženého 
materiálu. 
 
 
K bodu 8  Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

Poukázal na materiál zásad k využívaniu vysokovýkonných počítačov. 
 
2) Prorektor Janíček: 

Opätovne požiadal dekanov fakúlt STU o nomináciu zástupcov do komisií pre výberové 
konania procesu verejného obstarávania. Pokiaľ tak nebude učinené do konca týždňa, 
budú komisie navrhnuté pror. Janíčkom bez zohľadnenia neskorších nominácií fakúlt. 

 
 
3) Kvestorka STU Žideková: 

Informovala o krátení dotácie na štipendiá doktorandov o viac ako 2mil. EUR, na 
fakultách to bude znamenať krátenie o viac ako 600 000 EUR. Rozpis bude postúpený 
na fakulty. Napriek tomu zostane 3,09 % nad potrebu voľných prostriedkov vrátane 
10 % navýšenia. Je potrebné zabezpečiť priebežné čerpanie po jednotlivých kvartáloch. 

 
4) Prorektor Kalužný: 

− Informoval o novej evidencii doktorandov s tým, že je potrebné evidenciu v AIS 
viesť veľmi dôsledne, lebo údaje z AIS sleduje MŠ SR. 

− Informoval o požiadavke MS SR na nové zostavy tabuliek k výročnej správe 
a potrebu pružne reagovať na požiadavky na nevyhnutné údaje. 

 
5) Prorektor Kalužný: 

Podčiarkol, že do 20.9.2010 je potrebné schváliť poplatky (do 10.9. odovzdať rektorátu 
STU) na zverejnenie. Do konca augusta je možné podať návrh na mimoriadne štipendiá 
(pre Bc. A Ing.). V zmysle novely VŠ zákona bude možné realizovať prestupy študentov 
medzi univerzitami. Zatiaľ na STU nemáme registrovaný tomu prispôsobený študijný 
poriadok. Upozornil na časové obmedzenia akreditácie študijných programov, ktoré je 
treba sledovať. 
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6) Dekan FIIT STU Molnár: 
Pýtal sa na možnosť pripomienkovať rozpis miest na doktorandské štúdiom, poukázal na 
chybné údaje pre rozdelenie miest. Prodekan MtF STU Peterka žiadal o sprehľadnenie 
kritérií na pridelenie miest. K tejto požiadavke sa pridal aj dekan FEI STU Vajda. 
Prorektor Kalužný vysvetlil, že údaje sú získané z MS SR.  Dekan SvF STU Kopáčik 
poukázal na to, že každý doktornad musí byť zapojený do riešenia výskumného projektu.  
Informáciu doplnil pror. Redhammer.  Rektor STU Báleš vyjadril presvedčenie, že nie 
všetky miesta budú obsadené a bude možné optimalizovať prerozdelenie.  Pror. Kalužný 
upozornil, že všetky miesta musia byť obsadené do 2.9. 2010. Dekan SvF STU Kopáčik 
požiadal o jasné stanovenie termínu zápisov. Zápisy musia byť zrealizované do 
31.7.2010. Požiadavky na navýšenie miest doktorandov obratom poslať prorektorovi 
Kalužnému. 

 
7) Prorektor Janíček: 

− Požiadal o zaslanie pripomienok k materiálu k energetike do 20.7. 2010.  
− Havarijná situácia na ŠD J. Hronca je v riešení. Obdobne zatekanie knižníc 

a schodiska na MtF.   
− Požiadal o definovanie požiadaviek o ubytovanie na Mýtnej ulici a to tak 

zamestnanecké ako aj doktorandské.  
− Cena Aurela Stodolu – práce dotýkajúce sa životného prostredia, energetiky požiadal 

dekanov obratom nahlásiť.   
− Podal informáciu o otvorení konferenčného Centra CISCO. 

 
8) Prorektor Redhammer: 

− Informoval o ustanovení Dunajského vedomostného clustra.  
− Informoval o príprave na výzvu Kompetenčných centier, pričom ako reálne budú 

v Bratislave max. tri centrá. Pod vedením STU je možné uvažovať s KC inteligentné 
technológie. V utorok 29.6. o 11.00 bude porada záujemcov. 

 
9) Dekan SvF STU Kopáčik: 

Pozval členov KR na otvorenie bezbariérového prístupu na SvF STU. 
 
10) Dekan SjF STU Šooš: 

− Informoval o potrebe rekonštrukcie auly A. Stodolu. SjF urobilo projekt, avšak bude 
potrebné, aby vzhľadom na celouniverzitné využívanie tejto auly, boli prostriedky 
združené. Pror. Janíček požiadal dekana SjF o oficiálne postúpenie projektu 
rektorovi STU. 

− Poukázal na dlh inkubátora SjF STU, obdobne ako aj FCHPT. Problém bude 
písomne postúpený rektorovi STU. Prorektor Redhammer informoval o tom, že ide 
o uhradenie služieb za minulý rok, ktoré boli jednorázovo fakturované. Informáciu 
o vyrovnaní medzi FCHPT a SjF podá dekan SjF Šooš na septembrovom rokovaní 
KR. 

 
11) Dekan FEI STU Vajda: 

Vzniesol otázku na potrebu printových účtovných dokladov. Kvestorka STU zdôraznila 
potrebu vydávania konečných dokladov v printovej forme. Vnútorný obeh dokladov je 
možný elektronicky avšak záverečný doklad musí byť printový s podpisom. Pror. Finka 
infomoval, že problémy vnútornej legislatívy v kontexte implementácie EIS by mali byť 
ošetrené do konca júla 2010. 
Vzniesol otázku na čerpanie prostriedkov na CE z rozpočtu STU. Pror. Janíček 
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informoval, že je potrebné požiadavky na investície dať jemu na individuálne riešenie. 
Prodekan MtF STU Peterka podporil toto riešenie a spýtal sa na podporu vo výške 
320 000 €. Pror. Janíček potvrdil, že aj tejto podpory sa týka vyššie uvedený postup. 

 
12) Prorektor Petráš: 

− Informoval o priebežnom hodnotení mobilít študentov pričom zdôraznil, že nie je 
možné, aby študenti, ktorí vycestovávajú cez program Erasmus, prinášali menej ako 
20 ICTS. 

− informoval o vyhodnotení Športových majstrovstiev STU 2010. Rektor STU 
poďakoval všetkým organizátorom za vydarenú akciu. 

 
13) Dekan MTF STU Moravčík: 

Vzniesol námietku voči práci JUDr. Fabiánovej. P. rektor upozornil, že JUDr. Fabiánová 
je priamo podriadená rektorovi a preto treba požiadavku na jej výkon adresovať 
rektorovi. Žiadal o riešenie problému pri prechode študentov zo škôl, ktoré stratili 
akreditáciu. Prorektor Kalužný upozornil na potrebu vzájomnej dohody. Rektor STU 
požiadal dekana Moravčíka, aby dal svoju požiadavku resp. námet písomne. 

 
 
 
Zapísal: prof. Ing. arch. Maroš FINKA, PhD. 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
prof. RNDr. Ján KALUŽNÝ, PhD. prorektor STU 
 
 
prof. Ing. Ľubomír ŠOOŠ, PhD. dekan SjF STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
 


